

《单词百科:infecting是什么意思?infecting怎么发音?infecting的解释和用法》

英语单词infecting是什么意思?infecting怎么读?infecting怎么发音?简答网为您整理了infecting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



infecting怎么读

infecting的读音:[in fekt ŋ]

infecting的意思

1、v. (受) 传染(infect的现在分词);污染;影响;

infecting的近义词

1、affect vt.影响;假装;感动; (疾病) 侵袭;

2、afflict vt.使受痛苦;折磨;使苦恼;

- 3、blight n.凋萎病;坏因素;毁坏;衰退;
- 4、communicate v.沟通;传递;传染;相通;
- 5、contaminate v.污染,弄脏;毒害(人的思想或品德);

infecting的反义词

- 1、disinfect vt.除去(感染),给...消毒;

infecting的双语例句

- 1、Infecting source is patient and carrier.

传染源是病人和带菌者.

- 2、Therefore, you cannot prevent infecting your newborn by choosing to have a C-section.

因此,您无法通过选择剖腹产来避免将病毒传染给您的新生婴儿.

- 3、Scientists are still studying how the compound prevents pathogens from infecting cells.

科学家仍在研究这种化合物如何阻止病原菌侵染细胞.

- 4、How can you prevent the inevitable cold from infecting his irritated sinuses?

你怎么能防止不可避免的因为感染他鼻窦发炎的感冒?

- 5、Anyone intentionally infecting others would be punished, Xinhua said.

任何人故意使他们感染上艾滋病毒将会受到惩罚.

- 6、Objective : To discuss the measures to prevent infecting after ureteroscopy treatment.

目的探讨输尿管镜诊疗术后感染的防范措施.

- 7、Most infecting occurred in April and August (70.3 %)

发病以四月和八月最多 (70.3%).

- 8、Hackers often seek to trick people into infecting their PCs by playing on human

curiosity.

黑客还常常利用人类好奇心,将电脑用户骗入病毒圈套.

9、 Every day the virus causing AIDS is infecting more young people.

每天,越来越多的年轻人感染上艾滋病病毒.

10、 These viruses are successfully infecting also the Chinese painting market becoming after day.

仅仅看到这些“病毒”以绘画的方式不断地蔓延,也堪称当代奇闻一件了.

11、 What kind of is brothers mouth disease? What kind of symptom can you appear after infecting?

手足口病是什么样的? 传染后会出现怎样的症状?

12、 The food pollution is the primary factor infecting the food safty.

食品污染物是影响食品安全的主要因素.

13、 The cercospora leaf spot is one of the main diseases infecting sugarbeet.

褐斑病是甜菜的主要病害之一,危害性很大.

14、 The infecting germ for both forms is Treponema pallidum.

无论是形式的细菌感染梅毒.

以上是简答网为您整理的infecting怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于infecting的用法

、infecting的释义、infecting的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/infecting>